
   

 

 

  

  

  

    

   

  

    

   

     

   

   

  

   

      

   

 

    

     

     

 

    

 

   

Referat af kursistråd tirsdag den 3. marts 2020 kl. 11.00-11.55 – kursistloungen V249 

Mødedeltagere: Aishah, Sasha, 

Martin, Magnus, Trine, Lina, Anita, 

Dennis, Therese, Luka, Frederik, Nita, 

Ida Mari, Kenneth, Janni 

Mødeleder: Kenneth 

Referent: Kenneth 

Emne Beslutning og hvem gør hvad 

Projekt gårdhave - Anita vil vende til med en melding på processen 

o Ungdomsuddannelser som røgfri organisationer er blevet vendt under en høring 

o Eventuelt lovgivning på vej 

o Lancering af en idékonkurrence blandt elever på KVUC 

o Anita vender tilbage angående lovgivning 

Mikrobølgeovne - Under sidste møde blev der givet udtryk for et ønske om yderligere to mikrobølgeovne i 

basement på V8 så der i alt vil være 4 samt 1 på S1. 

o Der er opbakning, men der skal trækkes strøm, inden det kan lade sig gøre. Men det er 

sat i gang. 

o Forslag om at de bliver sat op i kantinen. 

Formand for huer til næste år - Trine sagde sidste gang, at hun ville skrive til Mads og Magnus 

o Mads og Magnus har overtaget, og har allerede været i dialog med Seifert. Yderligere 

dialog er planlagt. 

Yoga - Line er stoppet på HF 

o Nita vil gerne overtage Lines initiativ – men dette bliver først efter sommerferien 

Instagram - Kort orientering om dette tiltag efter, at Trine har overtaget faklen. Evt. beslutning om hvem 

den næste skal være. 

o Det har til at starte med været Luka, der har overtaget denne opgave. Luka taler med 

Stefanie inden de fremlægger initiativet på morgenmødet. 

Rekvisitbod - Orientering om projekt rekvisitbod. Har Sine noget nyt? 

https://11.00-11.55


   

  

   

  

     

    

  

    

      

 

     

  

     

  

    

  

  

    

      

     

    

 

  

   

  

     

Referat af kursistråd tirsdag den 3. marts 2020 kl. 11.00-11.55 – kursistloungen V249 

o Ønske om KVUC-tshirts, hoodies osv.? 

 Det grønne udvalg er kommet med en idé om genopfyldelige thermokrus, som 

eventuelt skal sælges til billige penge 

 Eventuelt årgangs t-shirt hvor printet bliver designet af en elev 

 Mangel på tro til at det har interesse 

 Omvendt er der tro på det, hvis logoet holdes minimalistisk 

Buddy-ordning - Sidst forslog Ida Mari, at hun ville kontakte Anne-Mette og Niels fra AVU 

o Ida Mari har været i dialog med AVU, som vurderer at det er godt initiativ og har 

derfor valgt at gå videre med det. Dog intet nyt. 

Studiz.dk/ Mit KVUC -

-

-

Ved forrige møde var Carsten fra IT på besøg. Hvordan ser situationen ud? 

o Intet nyt. 

Kenneth er blevet i tvivl om, hvad forskellen er på disse to initiativer. 

o Studiz er en studiekortsløsning og kommunikation 

o Carsten har taget initiativet med om, hvorvidt de to systemer kan gøres mere mobil-

venlige, så de kan arbejde sammen. 

Ekstra 

o Undren over at vi ikke bruger Lektio fremfor Ludus. 

Grønt udvalg - Kenneth har skrevet en mail til Janni fra Grønt Udvalg – sidst d. 29/2 

o Initiativ om grønt flag – grøn skole. Miljøcertificering. 

o Krav om et miljøråd, som skal bestå af elever, lærere, ledere og pedeller, hvor alt 

miljømæssigt kan vendes. 

o Der er indtil videre seks kursister med i det grønne udvalg 

o Der er udarbejdet en grøn vision for KVUC samt en handleplan 

o Idéer ifm. fredagsbaren er blevet skrevet ned. 

o Der er møder sidste torsdag i semestrene. Ønske om flere kursister som medlemmer 

https://11.00-11.55
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-

-

-

-

o Referat fra sidste møde bliver omdelt 

 Der blev bl.a. snakket om, hvordan man når ud til kursisterne med budskabet 

om udvalgets eksistens 

 Ligeledes blev der snakket om affaldssortering 

 Udvalget samles med andre udvalg fra andre skoler rundt i København for at 

sparre med hinanden 

Affaldssortering 

o Initiativ om nudging for at få folk til at smide affald det rigtige sted og derved sortere 

det korrekte 

Eget krus til alle i stedet for engangskrus 

o Specielt lærerne bruger mange engangskrus, men det skal udbredes til alle. 

o Eventuelt pant skal gå til festudvalget. 

Mere miljøvenlige vandfontæner 

o Det grønne udvalg er klar over dette problem 

Defekte håndvaske på toiletterne 

o Der findes et nummer på døren, der specifikt tilhører det enkelte toilet. Er der 

problemer på toilettet, så send en mail til Martin 

 mahp@kvuc.dk 

Fredagsbar d. 28/2 

Facebook: Fredagscaféen på KVUC 

- Orientering om fredagsbar d. 28/2 

o Der genereres ikke tilstrækkeligt med omsætning for at det kan række til vagter og DJ 

o Er der krav til, hvilke vagter der må bruges ifm. festerne 

o Initiativ om at kursisterne skal have lov at underholde til festerne 

o Ønske om at Martin deltager til fest-udvalgsmøderne 

o Trods Kennets gode idé om flere fredagsbare, så er der desværre ikke opbakning fra 

kursisterne. 

https://11.00-11.55
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-

o Initiativ om årshjul angående fester 

o En liste skal laves for at gøre det nemmere at styre et udvalg 

Der findes en FB-side på fredagscafé – er det én festudvalget gerne vil have adgang til, eller 

skal den nedlægges? -Magnus overvejer det til tirsdag 

o Ønske om overtagelse til næste år 

Evt. -

-

-

-

-

-

Er der ønske om flere projekter, eller går vi efter at gennemføre dem, som vi indtil videre har 

sat i søen? 

Lige vilkår angående mad under møderne for alle udvalg 

o De holder møder på andre tidspunkter end i middagspausen 

Hjælp til indsamling af kursistinput til KVUCs opstart og gennemførelsesindsats 

o Kursistrådet bliver spurgt til, hvordan ovennævnte kan optimeres 

o Det foreslås at det skal ske ved en videohilsen fra eleverne til lærerne 

o Deadline den 23/3 

 Sendes til Helles mail: hekj@kvuc.dk 

o Enkelte frivillige vil gerne give en tilbagemelding på enten mail eller via 

videopræsentation 

o Dette kan angå ensartethed i Moodle-rummet, når det kommer til overskueligheden af 

lektier. 

Sasha giver udtryk for, at hun deltager i møderne fremover. 

Der bliver sendt en indkaldelse ud angående et ekstraordinært møde, som finder sted en gang i 

løbet af april. 

o Mødet kommer til at vedrøre KTU-vurderinger 

Der er snak om et specifikt rum for kursistrådet på MitKVUC.dk 

o Dette vendes på næste møde 

Næste møde er flyttet til den 14/4 pga. påskeferien. 

mailto:hekj@kvuc.dk
https://11.00-11.55



